
Dz-07.0021.12.2019 

Uchwała nr XIV/163/2019 

Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec 

z dnia 17 grudnia 2019 roku 

 

w sprawie zgłoszenia wniosku o przeprowadzenie konsultacji społecznych dotyczących 

utworzenia toru wyścigów konnych na Błoniach 

Na podstawie § 3 pkt 3 lit. k uchwały Nr XCIX/1501/14 Rady Miasta Krakowa z dnia 12 marca 

2014 r.  w sprawie: organizacji i zakresu działania Dzielnicy VII Zwierzyniec w Krakowie (t. j. Dz. 

Urz. Woj. Mał.  z 2019 r. poz. 5469) w związku z § 5  pkt 3 lit b uchwały Nr CXI/2904/18 Rady 
Miasta Krakowa z dnia 26 września 2018 r. w sprawie zasad i trybu przeprowadzania konsultacji 

z mieszkańcami Gminy Miejskiej Kraków oraz z Krakowską Radą Działalności Pożytku Publicznego 

lub organizacjami pozarządowymi i podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 

kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie projektów aktów prawa 
miejscowego w dziedzinach dotyczących działalności statutowej tych organizacji (Dz. U. Woj. Mał. 

z 2018 r. poz. 6609) Rada Dzielnicy VII uchwala, co następuje: 

 

§ 1. 

Występuje się do Prezydenta Miasta Krakowa z określonym w załączniku wnioskiem 

o przeprowadzenie konsultacji społecznych w sprawie utworzenia toru wyścigów konnych na 

Błoniach Krakowskich. 

 

§ 2. 

Konsultacje miałyby na celu poznanie opinii mieszkańców w sprawie: 

1) zasadności utworzenia toru wyścigów konnych na Błoniach, 

2) ewentualnego sposobu przeprowadzenia zawodów i ich częstotliwości, 

3) zasad udostępniania terenu oraz opinii na temat lokowania trwałych instalacji służących 

organizacji zawodów. 

 

 § 3. 

Proponuje się, żeby konsultacje zostały przeprowadzone poprzez:  

1) otwarte, protokołowane spotkania z mieszkańcami w miejscu publicznie dostępnym, 

w miarę możliwości na obszarze, którego dotyczy dana sprawa, 

2) zbieranie uwag, wniosków i propozycji na piśmie w określonym czasie, w tym za 

pośrednictwem środków komunikacji elektronicznej, 

3) ankiety elektroniczne (on-line) jak i papierowe. 

 

§ 4. 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

 

Przewodniczący 

 Rady i Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec 

 

  Szczęsny Filipiak 



 

Uzasadnienie:  

Pomysł utworzenia (zwanego niesłusznie reaktywacją) toru wyścigów konnych na terenie Błoń budzi 

spore emocje wśród mieszkańców Krakowa. Pojawia się sporo głosów krytyki, jednak trudno też nie 

zauważyć licznej grupy zwolenników tej inicjatywy. W przekonaniu Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec 
ważna decyzja o przyszłości Błoń powinna zostać podjęta przy udziale krakowian. 

Konsultacje byłyby dobrą okazją do publicznej prezentacji szczegółów inicjatywy. Obecnie brakuje 

podstawowych informacji: jak często miałyby odbywać się zawody, ile będą trwały zmagania, jaki 
obszar Błoń zostałby zajęty, na jakich zasadach teren będzie udostępniany organizatorom. Kluczową 

kwestią jest także informacja czy reaktywacja toru wiązałaby się z zamontowaniem trwałych 

instalacji. 

 

 

Przewodniczący 

 Rady i Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec 

 

    Szczęsny Filipiak 

 


